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Verslag vergadering ASD donderdag 11 december 2020  
 

Vergaderruimte: beeldvergadering via Zoom 
 

Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  -  
Gasten:  Marijke van de Bergh  
      
1. Welkom voorzitter 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder 
Linda die weer aanwezig is en beleidsadviseur Marijke van de Bergh die aansluit voor 
agendapunt 3.  

 
2. Vaststellen agenda 

- Na agendapunt 7 wordt een update van de werkgroepen toegevoegd als agendapunt. 
- De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  

 
3.           Presentatie Marijke van de Bergh zake het project ‘’Welzijn in de Wijk’’    

- Marijke licht het project ‘Welzijn in de Wijk’ toe. De gemeente zal onderzoeken hoe welzijn 
eruit dient te zien in Aalsmeer. Participe zal met bewoners in gesprek gaan om te komen tot 
een sociale agenda en een welzijnsplan per buurt of wijk. Elk jaar zal dan worden gepeild of 
het dient te worden bijgesteld. Vragen die centraal zullen staan zijn onder meer wat nodig is 
aan welzijnswerk en hoe het komt dat er op het moment vanuit de bewoners weinig vraag is. 
Het vermoeden op de laatste vraag is dat er een zekere vraagverlegenheid is en dat 
netwerken goed voor elkaar zorgen in Aalsmeer. Op korte termijn wordt het besproken met 
de betrokken wethouder, waarna de opdracht definitief aan Participe zal worden gegeven. 

- Op de vraag hoe er zal worden gesproken met de bewoners, antwoordt Marijke dat de 
precieze aanpak nog niet bekend is. Belangrijk is in ieder geval dat het een democratisch 
proces is. Er zal worden benadrukt dat het geen verplichting is. Verschillende verenigingen en 
netwerken zullen worden betrokken. Het is verder goed om de buurtwerkers te betrekken. 
De ASD geeft mee om ook SPV’ers en huisartsen mee te nemen. Ook is het goed om te 
richten op het welzijn van jeugd (bijvoorbeeld sport en spel). Dit kan via scholen en 
ouderraden worden opgepakt.  

- Op de opmerking dat bij dergelijke thema’s goede communicatie van groot belang is, 
bevestigt Marijke dat het heel belangrijk is om goede en heldere taal te gebruiken.  

- Verder noemt Marijke de motie van het CDA waarin wordt gevraagd om een lief en leed 
aanpak. Er wordt nog met het CDA gesproken over de precieze uitrol, maar het idee is om 
zogenaamde gangmakers van een buurt te vinden die dan een klein budget krijgen om 
initiatieven te organiseren. Ook heeft het CDA een motie ingediend aangaande 
babbelbankjes. Een dergelijk initiatief kan verbindend werken. De ASD noemt hierop 
voorbeelden waar Aalsmeer naar kan kijken, zoals ‘Even Buurten’ en ‘Schalkwijk aan zet’.  

- De ASD geeft Marijke nog mee dat het raadzaam is om te kijken op kleinschaliger niveau dan 
wijkniveau. Wijken kunnen voor dergelijke thema’s te groot zijn. De ASD denk graag mee. 
Marijke antwoordt de ASD op de hoogte te zullen houden. Ze neemt vanuit deze bespreking 
mee dat ze verschillende netwerken zal betrekken (zoals jeugd- en sportverenigingen), dat er 
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eerder op straatniveau kan worden gekeken dan op wijkniveau en dat vraagverlegenheid een 
aandachtspunt is in Aalsmeer.  

   
4.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken vanaf 5 november jl. 

- De raad neemt kennis van de ingekomen en uitgaande post.  
- De voorzitter noemt nog in het bijzonder het Rekenkameronderzoek naar 

sturingsmogelijkheden in het Sociaal Domein. De Gemeenteraad bespreekt dit rapport 
vandaag plenair.  

- Naar aanleiding van het artikel van Skipr over de CAK en de inning van de eigen bijdrage 
Wmo wordt besloten dat de werkgroep Werk en Inkomen zal kijken welke actie vanuit de 
ASD kan worden ondernomen. De stapelfacturen kunnen hoog oplopen en als de betaling 
niet direct plaatsvindt dan wordt het overgeheveld naar de incasso. Het is belangrijk dat de 
gemeente dit goed in het vizier heeft.  

     
5.        Mededelingen Dagelijks Bestuur 

- Het overleg tussen het DB en het College vindt plaats op 11 januari 2021. De subsidie voor 
2021 en de werkwijze zullen in ieder geval worden besproken. Tijdens de volgende ASD-
vergadering zal er worden teruggekoppeld. 

- Het advies van de ASD over de inburgeringsnotitie is verstuurd. De notitie is echter 
vooruitgeschoven nu de invoering van de wet is uitgesteld naar 2022.  

- Voor de twee vacante zetels binnen de ASD zal in het voorjaar actief worden geworven met 
een advertentie. Oproep blijft wel om ook personen in het eigen netwerk op de vacatures te 
wijzen. 

- Over de ingekomen stukken wordt afgesproken dat er gerichter zal worden aangegeven voor 
wie een bepaalde mail interessant kan zijn. Een werkgroep kan het vervolgens verder 
uitdiepen.   
                                              

6.        Raadsbrief inzake Jaarverslag 2019 Stichting MEE  
- De ASD bespreekt het jaarverslag 2019 van Stichting MEE. Stichting MEE kan ondersteunen 

bij het keukentafelgesprek. Uit het jaarverslag blijkt dat er meer uur is besteed dan 
oorspronkelijk is begroot. MEE is vanuit de gemeente gecontracteerd, maar bewoners zijn in 
principe vrij om te kiezen.  

- De voorzitter meldt dat er vanuit de vrijwillige ouderenadviseurs (VOA’s) is opgemerkt dat ze 
niet door de gemeente worden genoemd als mogelijke partij die ook kan ondersteunen. De 
VOA’s hebben de gemeente hierop gewezen, maar de ambtelijke ondersteuning heeft het tot 
nu toe niet opgepakt. Wellicht omdat Amstelveen geen VOA’s heeft. 

- De ASD concludeert dat het een helder jaarverslag betreft.  
 
7.        Jaarverslag klachten en complimenten 2019       

- De ASD bespreekt het jaarverslag klachten en complimenten 2019. Procedureel wordt 
opgemerkt dat het jaarverslag redelijk laat in het jaar is opgeleverd. Inhoudelijk wordt 
geconstateerd dat er veel complimenten zijn gegeven. De meeste klachten gaan over het 
vervoer. De hoeveelheid klachten over het vervoer kan worden verklaard door de 
aanmoediging om klachten in te dienen.   

- De ASD besluit geen schriftelijke vragen of opmerkingen naar de gemeente te sturen. 
 
8. Update werkgroepen 
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- De werkgroep Jeugd heeft de training verordening Jeugd gehad. Ook is er een presentatie 
over de nieuwe aanbesteding Jeugdhulp gegeven. De gemeente doet dit niet meer 
gezamenlijk met Amsterdam. Er zal voor vijf jaar een contract worden afgesloten waarbij er 
meer nadruk op geld per product zal zijn in plaats van een geheel budget. De werkgroep 
wordt goed meegenomen bij de aanbesteding.  

- De werkgroep Wmo heeft onder meer gesproken over het abonnementstarief Wmo. De 
werkgroep zal zich in dit onderwerp de komende periode nader verdiepen. Verder heeft de 
werkgroep gekeken naar het eerdergenoemde onderzoek van de Rekenkamer, besproken bij 
de ingekomen post. Er wordt gesteld dat in de nota ‘De kracht van Aalsmeer’ SMART-doelen 
ontbreken. Er missen duidelijke indicatoren om te meten. De werkgroep geeft aan dat het DB 
dit ook kan benoemen in het gesprek met het College op 11 januari. Daarnaast wacht de 
werkgroep op de start van de Taskforce wonen en zorg, waarin de werkgroep zitting zal 
nemen namens de ASD.  

- De werkgroep Werk en Inkomen heeft gekeken naar welke thema’s waarop door de ASD 
eerder is geadviseerd, goed zijn om te evalueren op effectiviteit. Voorstel vanuit de 
werkgroep is om te kijken naar het Minimabeleid. De werkgroep is benieuwd hoe het 
hiermee gaat, in het bijzonder gezien de lockdown. Er kan worden gepleit voor een ruimer 
pakket ten aanzien van de computerregeling. Ook zou er kunnen worden gekeken of de 
zwemlessen kunnen worden uitgebreid naar volwassenen. Daarnaast is het aanbod van de 
Aalsmeerpas te beperkt. Er dient beter te worden gecommuniceerd over de 
minimavoorzieningen. Er zullen informatief vragen worden gesteld over het Minimabeleid 
aan de betrokken ambtenaar.  

 
9.        Verslag ASD 9 november 2020 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  
- Naar aanleiding van het verslag:   

• P. 3: op de vraag of er al meer duidelijkheid is omtrent de training, antwoordt de 
voorzitter dat het in ieder geval niet online zal zijn. Indien het met het oog op de 
coronamaatregelen niet mogelijk is op 14 januari, dan zal er worden gekeken naar 
een andere datum. Het DB zal bij de trainster informeren of de training ook in april 
zou kunnen worden gehouden.  

• P. 3: de werkgroep Jeugd zal nog kijken naar het beleidsstuk ‘Veiligheid voor elkaar’.  
 
10.        Actielijst en Wat verder ter tafel komt 

- De actielijst wordt doorgenomen en geactualiseerd. 
- De ASD besluit om het onderzoek van de Rekenkamer te agenderen voor de volgende 

vergadering.  
- Bart herinnert de raad dat hij op 21 december een korte workshop geeft over de bijstand via 

Teams.  
 
11.      Volgende vergadering:  

- Maandagavond 11 januari 2021 (indien de training van 14 januari inderdaad wordt 
verschoven). 

               
12.    Sluiting  

- De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 21.30 uur.  
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Actielijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2021 Dick 

      

20200609  Netwerk benaderen i.v.m. vacante zetel ASD 2021 Allen 

     

20200914  Stand van zaken Zuiderkerk navragen Januari 2021 Voorzitter 

     

20201022  Bespreken inzet externe communicatie tijdens 
behandeling Participatievisie en tijdens training. 

2021 Allen 

     

20201109  Mendel bezoeken wanneer dat met het oog op de 
coronamaatregelen weer mogelijk is 

2021 Delegatie 
ASD 

20201109  Kijken welke beleidsonderwerpen waarover is 
geadviseerd zich goed lenen voor een evaluatie 

Januari 2021 Allen 

     

20201211  Kijken naar mogelijke acties ASD ten aanzien van de 
CAK en de inning van de eigen bijdrage Wmo  

Januari 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

20201211  Schriftelijke vragen stellen over uitvoering 
Minimabeleid 

Januari 2021 Werkgroep 
Werk en 
Inkomen 

20201211  Kijken naar mogelijk verzetten training ASD December 2020 DB 

20201211  In ieder geval agenderen voor de volgende 
vergadering: terugkoppeling gesprek DB-College en 
onderzoek Rekenkamer 

Januari 2021 DB 

20201211  Beleidsstuk ‘Veiligheid voor elkaar’ bekijken  Januari 2021 Werkgroep 
Jeugd 

 
Komende vergaderingen 
 

Maandagavond 11 januari 2021 

Donderdagavond 11 februari 2021 

Maandagavond 8 maart 2021 

Donderdagavond 8 april 2021 

Maandagavond 10 mei 2021 

Donderdagavond 10 juni 2021 

Maandagavond 5 juli 2021 

 


